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Curs 2020-21

Tipus de reunió: Junta ordinària                                                                                                     Acta núm. 20/21-10

Data de la reunió 4 de maig de 2021 Hora: 21:30-23:15h

Assistents

Laia Vicente, Laia Peinado, Lucia Escobedo, Damià Serrano, Ferran Ferran,

Nerea Palacios, Manel Ibáñez , Rebecca Macauley, Pío Martín, Begoña 

Martínez, Herena Eixarch

Ordre del dia

1- Aprovació de l'acta anterior

2- Seguiment inscripcions al Casal d'estiu

3- Actualització comissió pas a l'institut

4- Seguiment reactivació cooperació AFAs

5- Seguiment proposta taller sexualitat-afectivitat

6- Altres qüestions
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Tema Informacions i acords Responsables Situació

1- Aprovació de l'acta 
anterior

2- Seguiment 
inscripcions al Casal 
d'estiu

3- Actualització 
comissió pas a 
l'institut

4- Seguiment 
reactivació 
cooperació AFAs

5- Seguiment proposta 
taller sexualitat-
afectivitat

6- Altres qüestions

- Queda aprovada

- S’han reservat unes places per infants de
l’escola Pau Casals ja que estan d’obres i
no  poden  fer  el  casal  a  la  seva  escola.
Com  cada  any,  hi  ha  unes  places
reservades per  a infants  aliens a  l’escola
Baloo i Els Pins.

- S’estan  fent  les  inscripcions  a  bon  ritme,
però  s’assegura  que  hi  haurà  places  per
tots els interessats.

- El menjador el portarà 7iTria.
- Les extraescolars acabaran la setmana del

24  de  maig.  La  jornada  continuada
comença el 7 de juny, per tant la primera
setmana de juny no hi haurà cap activitat ni
allargament.

- El  Consorci  d’educació  de  Barcelona  ha
respost a la carta enviada per l’AFA i les
famílies de sisè dient que hi ha prou places
públiques per acollir a totes les famílies de
l’escola.

- Es fa la reflexió que aquesta comissió no té
continuïtat. Es decideix parlar amb l’escola
per  començar  a  decidir  quina  és  la
reivindicació que es vol fer per treballar-la
de forma continua. A la reunió assistiran en
Pío  Martín,  la  Nerea  Palacios,  el  Manel
Ibáñez i l’Herena Eixarch.

- S’ha contactat amb la persona que porta la 
comissió feminista de l’escola Heura. es 
planteja fer una trobada amb l’AFA Mare 
Nostrum per trobar punts d’interès comuns.
Hi assistiran la Laia Vicente, el Damià 
Serrano, el Ferran Ferran i la Laia Peinado.

- La Lucia Escobedo i la Laia Vicente es 
reuniran amb la direcció de l’escola per 
plantejar el tema.

Tots

Comissió 
extraescolars

Comissió 
extraescolars

Comissió pas a
l’institut

Tancat

En 
seguiment

En 
seguiment

En 
seguiment

En 
seguiment

En 
seguiment

En 
seguiment

En 

2



Acta 20/21-10
Full 3 de 4

Curs 2020-21

- Les  subvencions  del  2020  es  justificaran
entre aquesta setmana i la següent.

- Es  convocarà  l’assemblea  de  tancament
pel 9 de juny a les 18:30h. Es proposa com
a l’ordre  del  dia  les  eleccions  a  la  junta
directiva el març del 2022 aproximadament
per poder fer traspàs.

seguiment

Data de la propera reunió    1 de juny de 2021
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Sr. Pío Martín
President AFA Baloo
Data aprovació: 4 de maig del 2021

Sra. Herena Eixarch
Secretària AFA Baloo
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